

South Cove Manor at Quincy Point Rehabilitation Center

COVID-19 Update

Dear Family and Friends of South Cove Manor:

This morning, as part of our surveillance testing today, a first-floor resident tested positive for COVID. This makes three currently positive residents on the first floor south Courtyard.

As a result, the quarantine that had been in place for all residents on that courtyard that are not up to date with vaccinations and booster doses will remain in effect through Saturday, July 23rd. We are also required to continue the stoppage of all communal dining and group activities on that courtyard during the quarantine period. If we are required to extend that quarantine, I will make sure that everyone knows about that extension as soon as possible. I also want to again strongly caution any visitor that is immunocompromised or concerned about contracting COVID to postpone their visit until this quarantine period is completed.

As a reminder, ALL visitors must complete the screening form at the front desk, PRIOR to proceeding into the building for a visit. Any visitor that has symptoms of COVID-19 are STRONLGY urged to refrain from visiting.

I will keep you posted as this situation evolves.

Should you have any questions or concerns, please feel free to reach out to me, or Li Chen, our Administrator.

1 of 3 2/9/2023, 10:33 AM

Thank you again for placing your trust in South Cove Manor.

Sincerely, William J. Graves President & CEO

COVID-19更新

親愛的中华颐养院的家人和朋友:

今天早上,作為我們監測測試的一部分,一樓的一名居民今天的新冠病毒檢測呈陽性。三個目前陽性的居民住在一樓南院。

因此,為該院子裡所有未接種最新疫苗和加強劑量的居民實施的隔離措施將持續到7月23日星期六。我們還必須在隔離期間繼續停止該庭院的所有公共用餐和團體活動。如果我們需要再次延長隔離期,我將確保每個人都盡快知道該延長期。我還想再次強烈建議任何免疫功能低下或擔心感染新冠肺炎的訪客推遲訪問,直到隔離期結束。

提醒一下,所有訪客在進入大樓參觀之前必須在前台填寫表格。強烈敦促任何有新冠肺炎症狀的訪客不要來訪。

隨著情況的發展,我會及時通知您們。

如果您有任何問題或疑慮, 請隨時與我或我們的管理員陳力聯繫。

再次感謝您對中華頤養園的信任。

真摯地, 威廉·J·格雷夫斯 總裁兼首席執行官

Please support
South Cove Manor

請支持 中華頤養院

DONATE VIA CREDIT CARD

2 of 3 2/9/2023, 10:33 AM



Click here for Donation Form to mail a check





South Cove Manor at Quincy Point Rehabilitation Center

288 Washington Street, Quincy, MA 02169 (617) 423-0590

> www.SouthCoveManor.org info@southcovemanor.org



If you believe you received this message in error or wish to no longer receive email from us, please (Unsubscribing is not supported in previews).

3 of 3